
DJUPEKLO VEL OG BÅTFORENING  

REFERAT	FRA	ÅRSMØTE	LØRDAG	26.	JUNI	2021,	KL	1600	VED
	 KIOSKHYTTA	 	

 

1. Konstituering	 	
Vellets formann, Ole Morten Merli (OMM) ønsket velkommen og foreslo seg selv som 
møteleder.   
a) Fremmøtte medlemmer ble godkjent og anslått til ca 50 stk.  

b) OMM foreslo Christian Stenberg som møtesekretær, valgt ved akklamasjon.  

c) Jarle Stensrud og Dag Solberg ble valgt til å undertegne protokollen ved akklamasjon.  

d) Det kom ingen innsigelser mot møtets lovlige innkalling.  

  

2. Styremøter	 /	annen	aktivitet	
OMM gikk gjennom de viktigste punktene fra årsberetningen og føyde til:   
  
•  Styret er ikke kjent med utvikling mht salg av forsvarets eiendom. Kommitéen som skal søke 

å ivareta vellets interesser videreføres    

  

3. Kioskhytta	 	
• Leies ut på åremål - fortsatt en god løsning.  

• Driften av kiosken i 2021 er utleid til Hemsedal Burger som også driver Foten.  

  

4. Båthavna	 	
• Diverse utbedringer av bryggene er foretatt siste år og arbeidet fortsetter kontinuerlig.   

• Ny verktøybod/vaktbod  

• Styret oppfordrer alle som ikke bruker båtplassen sin til å stille denne til disposisjon for 
båtforreningen, til nytte for forening, utleier og leietakere.  

• Styret minner om at båtplasser har en tilmålt bredde. Før man skaffer seg ny bredere båt må 
man kontakte styret for å klarere om det er plass.   



• Nattevakten utfører en viktig jobb som bes prioritert. Ny vaktbod har gjort vaktene 
hyggelige. Ordningen fungerer tilfredsstillende, men styret minnet om at medlemmer som 
har båtplass må melde fra til visebåthavnsjefen om de tar vakten sin eller ikke.   

• Det ble fremmet forslag om at eier av båter og båthengere merker båt og henger med 
båtplass nummer, slik at det ikke blir stående ubrukte/uvedkommende hengere i havnen.  
Styret kommer tilbake med informasjon om hvordan merkingen skal være.   

• Medlemmer gav uttrykk for at de var svært positive til pågående rydding i området og 
oppfordret til å fortsette med det. Oppfordret også til å lage retningslinjer for bruk av havnen 
som lager for båt, henger og annet.   
  

5. Økonomi	 	
  
Regnskapet var vedlagt årsbrevet i januar. DVB har en litt anstrengt økonomi med en 
saldo per 1. juni på ca kr 250 000 som i stor grad er disponert. Større forestående 
investeringer:  
  
• Utbedringer i havna (særlig stålbryggen er moden for utskifting) • 

 Vedlikeholdet på bryggene i år har kostet svært mye. Prisene øker.   

• Det skal være service på kranen til høsten.   

  

6. Diverse	 	
  

• Vellykket dugnad 12. juni, ny dugnad mandag 12. juli kl 16:00, det er arbeid til alle og 
forfriskninger etterpå!  

• Styret registrerer at det det er gode vekstforhold for busker og trær i vårt område og 
oppfordrer alle medlemmer til å holde vegetasjon nede og være velvillige overfor naboer når 
det er ønske om å felle trær.  

• Kommunen ønsker å sette opp kajakkstativer bak kioskhytta. Kommunen er kontaktet av 
Oslofjorden friluftsråd og en kajakk klubb som ønsker dette. DVB har sagt seg positive til 
planene, men at det er OFF som drifter stativene. Forsvarsbygg er også positive og støtter 
DVBs oppfatning.   

• Kommunen ønsker å slutte med søppeltømming uten i havnen fordi de bruker biler som er 
for store. Styret jobber med dette.  

• Veien er privat - kommunen har interesser i veiens kvalitet pga publikum på stranden. FK har 
utbedret veien i år.   

• Det vil ble satt lapper på båter som vi ikke kjenner eier til og som ikke er i bruk. Det blir gitt 
en frist til til å varsle styret om båten eies, skal brukes eller kan kastes. Kambo Marine henter 
båter som skal destrueres.    



• Flere hytteeiere har fått nabovarsel vedrørende bygging av en 30 m høy mobilmast på 
«myra», fra Telenors installatør og har svart på varslet. De fleste er svært negative til 
foreslått plassering. Det er langt flere enn de som har fått nabovarsel som vil bli berørt av en 
slik høy mast. Vellet har formelt ikke mottatt nabovarsel fra utbygger.   

 
Flere hytteeiere har satt seg grundig inn i saken, og det kan virke som om utbygger har tatt 
«snarveier». 
 
Styret  fikk tilslutning til å sende en formell uttalelse på vegne av vellet, og be om at Djupeklo 
vel og båtforening blir ansett å være en part med interesser i saken og som skal varsles om 
saksbehandflingen og en eventuell utbygging.  

 

  

7. Innkomne	 forslag	 	
• Orienterte om styrets forslag om økning i avgiften - forslag om å øke avgiften med 

750 ble vedtatt enstemmig. Leie til utenforstående øker med kr 1000.  Vedtaket gjelder 
fra januar 2022.  

• Jon-Henrik Hem orienterte om arbeid med fiber - kobbernettet legges ned i 2023. fiber 
er en mulighet ved å benytte strømmaster. Meld interesse til Hem 
jonhenrik_hem@yahoo.no.    

• Jarle Stensrud orienterte om muligheter for utvidelser i havnen. Han vil sammen med 
Nils Sanne gjøre undersøkelser opp mot FK og Forsvarsbygg i samråd med styret. 
Meld interesse til jarle.stensrud@live.no.   

8. Valg	 	
• Leder Ole Morten Merli ble gjenvalgt for to år ved akklamasjon.  
• Sekretær Christian Stenberg ble gjenvalgt for to år ved akklamasjon.  
• Båthavnsjef Reidar Jensen ble gjenvalgt for to år ved akklamasjon.  

  

Styrets sammensetning er etter dette:  
o  Leder:      Ole Morten Merli  (2021-2023)  

o  Kasserer:     Roger Olavesen  (2020-2022)  

o  Sekretær:     Christian Stenberg  (2021-2023)  

o  Båthavnsjef:     Reidar Jensen   (2021-2023)  

o  Visebåthavnsjef:   Thomas A Pettersen  (2020-2022)  

o  Styremedlem:    Bjørn Olsen    (2020-2022)  

   

o  Revisor:    Øystein Magnussen  (2021-2023)  



o  Valgkomité:    Einar Eide-Fredriksen  (2021-2023)  

9. Eventuelt	  
  
  
  

Godkjenning av protokoll:  
  

 Egil Berg Olsen   (2020-2022)  

  

Referent:  
_________Chr Stenberg________  

  

__________________            ___________________  
  Jarle Stensrud                         Dag Solberg  

 


